
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 21/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 409/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση του 1ου Α.Π.Ε., του Π.Κ.Ν.Τ.Μ.Ε και 
διάθεσης απροβλέπτων δαπανών του έργου 
«Αντικατάσταση αμιαντοσωλήνων δικτύου 
ύδρευσης Τ.Δ. Πατρίδας Δ. Δοβρά (Δ. Βέροιας)». 

 
Σήμερα 22 Σεπτεμβρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 18-9-2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Α.Λαζαρίδης,2)Θ.Αγγελίνας,3)Χ.Κούτρας,4)Τ.Χατζηαθανασίου, 
5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 
8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Β.Λυκοστράτης, 
14)Μ.Παπαϊωάννου, 15)Ι.Χειμώνας, 16)Λ.Ακριβόπουλος, 
17)Σ.Ασλάνογλου, 18)Γ.Ορφανίδης, 19)Ιακωβίδου Ευγενία, 
20)Χ.Γαϊτάνου, 21) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 22)Α.Σιακαβάρας, 
23)Θ.Τέτος, 24)Κ.Καραπαναγιωτιδης, 25)Ι.Κυρατλίδης, 28) Μ. 
Σουμελίδης,27)Ν.Τσιαμήτρος,28)Ζ.Πατσίκας,29)Α.Καγκελίδης, 
30)Γ.Γουλτίδης,31)Η.Τσιφλίδης 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 
34)Π.Παπαδίνα, 35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 
37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

Π.Τσαπαρόπουλος, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Παπαγιάννης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 
Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 373/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Η.Τσιφλίδης 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ.Ι.Χειμώνας και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 375/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Ι.Χειμώνας και αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, 
Ν.Μπέκης. 
4) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 376/2014 απόφασης αποχώρησαν κι επανήλθαν οι κ.κ. 
Ζ.Πατσίκας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, Η.Τσιφλίδης, Ν.Μπέκης, Β.Λυκοστράτης, Σ.Ελευθεριάδου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 378/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 380/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 381/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 386/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, 
Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας, Δ.Τραπεζανλής 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 388/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Θ.Αγγελίνας 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 389/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 395/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Λ.Ακριβόπουλος, Ι.Κυρατλίδης, Δ.Τραπεζανλής 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 398/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 399/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Ι.Χειμώνας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 400/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Γ.Ορφανίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 401/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 403/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 404/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Θ.Αγγελίνας 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 405/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο κ.Η.Τσιφλίδης. 
 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 35ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 16-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 
Λαζαρίδη, που έχει ως εξής: 

α) Συντάχθηκε η με αριθμ. 78/2013 μελέτη του έργου για τον Δήμο Βέροιας. 
β) Με τις με αριθμ. 617/2013 απόφασης της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου, 

εγκρίθηκαν οι όροι δημοπράτησης του έργου του τίτλου 
γ) Με την με αριθμ. 119/2010 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής , εγκρίθηκε το 

αποτέλεσμα του διαγωνισμού που διενεργήθηκε στις 09-10-2013, για ανάδειξη αναδόχου 
εκτέλεσης του έργου του τίτλου και ανατέθηκε αυτό στην εταιρεία : Βασιλείου Κων/να & ΣΙΑ 
Ε.Τ.Ε. με τις τιμές του τιμολογίου της μελέτης μειωμένες κατά την προσφορά του (μέση έκπτωση 
46,50 %) και κατά τα λοιπά σύμφωνα με τους όρους της εγκεκριμένης διακήρυξης 

δ) Στις 28-03-2014 υπογράφθηκε η σύμβαση του έργου για το συνολικό ποσό των 
16.051,05 €, με Φ.Π.Α. (23%): 

Η συνολική προθεσμία περάτωσης του έργου ορίσθηκε σε εκατόν είκοσι μέρες (120) και 
άρχιζε από την υπογραφή της σύμβασης. 

Με τον παρόντα ανακεφαλαιωτικό πίνακα : 
Α) δεν καταργείται ομάδα εργασιών της αρχικής σύμβασης 
Β) δε θίγεται η ποιότητα και η πληρότητα του έργου 
Γ) δεν έχουμε μετακίνηση επί έλασσον εργασιών από ομάδα σε ομάδα και  δεν έχουμε τους 

περιορισμούς των μετακινήσεων επί έλασσον δαπανών (10% από ομάδα σε ομάδα και 20%  στο 
σύνολο του προϋπολογισμού του έργου). 

Δ) Η δαπάνη των νέων εργασιών, όπως αυτές περιγράφονται στο ΠΚΝΤΜΕ καλύπτεται από 
τα απρόβλεπτα.  

Άθροισμα νέων τιμών: 990,56 € < 1.667,33 € (απρόβλεπτα). Υπόλοιπο απροβλέπτων = 
676,77 €. 

Ε) Τις επιμέρους αυξήσεις στις εργασίες της ομάδας Α καλύφθηκαν από τα επί έλλατον της 
ίδιας ομάδας και το υπόλοιπο ποσό από τα απρόβλεπτα. 

Επί πλέον Α ομάδας 1350,58 -854,00( επί έλλατον) = 496,47 € υπόλοιπο, τα οποία 
καλύφθηκαν από τα απρόβλεπτα 496,47*1,18=585,83 €. 

Απρόβλεπτα 676,77- 585,83= 90,94 € (υπόλοιπο απροβλέπτων). 
ΣΤ) Ο προτεινόμενος ΑΠΕ είναι υποσυμβατικός και ανέρχεται στο ποσό 14.872,58 ευρώ 

συμπεριλαμβανομένης της αναθεώρησης και του ΦΠΑ . Παρουσιάζει μείωση σε σχέση με τη 
σύμβαση που ανέρχεται στο ποσό των 1.178,47 ευρώ.   

Η έγκριση του προτεινόμενου ΑΠΕ  και του 1ου ΠΚΝΤΜΕ κρίνεται αναγκαία για την 
τακτοποίηση του φακέλου του έργου.  

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει :  
Τον 1ο Ανακεφαλαιωτικό πίνακα και το Πρωτόκολλο Κανονισμού Νέων Τιμών Μονάδας 

Εργασιών όπως υποβάλλεται από το Τμήμα Υδραυλικών και Εγγειοβελτιωτικών Έργων 
συνολικής δαπάνης 14.872,58 €. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μαρκούλης: Μπορείτε να μας πείτε τις διαφορετικές εργασίες που έγιναν; 
Λαζαρίδης: Όχι αυτή τη στιγμή δε μπορώ. 
Μαρκούλης: Βλέπουμε ότι έχει κατασκευή από σκυρόδεμα, τυπικά φρεάτια δικλείδων κτλ. 

και λίγο παρακάτω στις νέες τιμές ξυλότυποι, σιδερότυποι επίπεδων επιφανειών, προμήθεια και 
τοποθέτηση σιδηρού οπλισμού, γεγονός που σημαίνει ότι ενώ η κατασκευή που προβλεπόταν ήταν 
να γίνει με έτοιμα τυποποιημένα φρεάτια, τελικά, για να έχουμε ξυλότυπους, σημαίνει ότι έγιναν 
καλούπια. Αυτό υποθέτω τώρα… 

Νομίζω ότι με αυτό τον τρόπο παραβιάζεται η ισότητα των ενδιαφερομένων, όταν θέλουν 
να συμμετέχουν στη δημοπράτηση του έργου ως ανάδοχοι, λόγω του γεγονότος ότι κάποιος 
σύμφωνα με τους όρους της δημοπρασίας ήρθε να διαγωνιστεί για έτοιμα, τυποποιημένα φρεάτια, 
τελικά αυτό για το οποίο πληρώνεται είναι … Βέβαια εδώ από ότι καταλαβαίνω είναι σε μικτό 
μέγεθος, διότι αφορά μόνο ένα φρεάτιο, γιατί είναι μικρό το ποσό, αλλά νομίζω ότι γενικώς πρέπει 
να αποφεύγεται αυτή η πρακτική. 



Καγκελίδης: Στο εισηγητικό αναφέρεται σε μια απόφαση Δημαρχιακής Επιτροπής, εννοείτε 
το Δ.Δοβρά; 

Λαζαρίδης: Προφανώς ναι. 
Καγκελίδης: Στο έργο αυτό έχει δοθεί και μια παράταση τον προηγούμενο Αύγουστο, το 

ίδιο εύκολα όπως δίναμε παρατάσεις για τη γέφυρα Κούσιου, καιρικές συνθήκες κλπ. 
Λαζαρίδης: Το έργο τελειώνει 
Καγκελίδης: Το θέμα είναι ότι εδώ θα έχουμε και αναθεώρηση. 
Λαζαρίδης: Γενικότερα δεν ξεπερνά… 
Καγκελίδης: Όταν δεν είναι με υπευθυνότητα του αναδόχου, θα ζητήσει κάποια λεφτά με 

αναθεώρηση 
Δε θα ψηφίσω υπέρ της εισήγησης, διότι όντως έγινε έργο, αλλά δεν έγινε αλλαγή 

αμιαντοσωλήνων. 
Πατσίκας: Διαπιστώνουμε αυτή τη στιγμή ότι ένα σοβαρό θέμα, όπως ο ΑΠΕ, μπορεί να 

είναι μικρό το ποσό τώρα, ο κ.Καγκελίδης έθεσε το θέμα στη σωστή βάση, έρχεται ως 35ο θέμα 
στην ημερήσια διάταξη. 

Αυτή είναι μια τακτική που ποντάρει στην κόπωση των δημοτικών συμβούλων κι ίσως και 
της ίδιας της Δημοτικής Αρχής. Τι κάνει νιάου-νιάου στα κεραμίδια Πρόεδρε; 

Πρόεδρος: Όχι, δεν είναι έτσι κ.Πατσίκα. 
Λαζαρίδης: Πρόεδρε αυτό είναι προσβλητικό και άδικο, τόσο για την Υπηρεσία όσο και για 

τη Δημοτική Αρχή. Δηλαδή πάμε να κρύψουμε κάτι κ.Πατσίκα; Πιστεύετε ότι εγώ πάω να κρύψω 
κάτι; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου).  
Λαζαρίδης: Έγινε ένα άψογο έργο, αντικαταστάθηκε τμήμα των αγωγών, με πολύ καλό 

τρόπο, ποιοτικό, σε τμήμα της Τ.Κ. Πατρίδας. Έτσι είχε εγκριθεί η πίστωση του έργου από τον 
πρώην Δ.Δοβρά και γι’ αυτό υλοποιείται κατά αυτό τον τρόπο και δεν έχει αλλάξει ως προς τον όρο 
αμιαντοσωλήνες. Το γεγονός είναι ότι αντικαταστάθηκε τμήμα του δικτύου ύδρευσης της Τ.Κ. 
Πατρίδας με άψογο τρόπο. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση, διότι μιλούν δημοτικοί σύμβουλοι εκτός μικροφώνου).  
Λαζαρίδης: Ο κ.Μαρκούλης έχει δίκιο σε αυτό που λέει, αλλά ισχύει όταν αλλάζει η 

γενικότερη φιλοσοφία κατασκευής ενός έργου, όταν πάμε από μια μέθοδο σε μια άλλη. 
Μεμονωμένες όμως αλλαγές μπορούμε να κάνουμε 

Γουλτίδης: Αναφέρθηκε ότι το έργο είναι από τον πρώην Δ.Δοβρά. Στην εισήγηση 
αναφέρεται ότι συντάχθηκε με την υπ’ αριθ. 78/2013 μελέτη του έργου. Μεταφέρθηκε η πίστωση; 
Εξασφαλίστηκε η πίστωση χωρίς μελέτη; 

Λαζαρίδης: Επειδή δεν έχουμε τεχνογνωσία αυτού του επιπέδου, ζητήσαμε τη βοήθεια της 
ΔΕΥΑΒ, η οποία έκανε τη μελέτη κι όρισε τι ακριβώς θα κατασκευαστεί. 

Γουλτίδης: Μπορούμε εκτός από την εισήγηση να έχουμε ένα έγγραφο της Υπηρεσίας που 
να λέει τι ποσοστό του έργου έχει κατασκευαστεί; Γιατί εμείς καλούμαστε τώρα, για να πάμε σε 
ΑΠΕ και να ζητήσουμε από τις απρόβλεπτες δαπάνες, σημαίνει ότι το έργο ξεκίνησε, 
κατασκευάστηκε κι από λάθος προσμέτρηση στη μελέτη βγήκαν κάποια στοιχεία, αλλά θέλουμε να 
ξέρουμε, να υπάρχει πάντα ένα έγγραφο που να λέει τι ποσοστό του έργου έχει γίνει. 

Λαζαρίδης: η Τεχνική Υπηρεσία είναι ανοικτή, οποιαδήποτε πληροφορία μπορείτε να την 
έχετε, δεν κρύβουμε κάτι. 

Πρόεδρος: Επειδή αιωρείται κάτι, θεωρώ προσβλητική την τοποθέτηση του κ.Πατσίκα, 
διότι στην 1η συνεδρίαση, να απευθύνει μομφή ότι σκόπιμα βάζουμε ένα θέμα στην 35η σειρά. Το 
θεωρώ άκρως προσβλητικό για το Προεδρείο. 

Το Προεδρείο είναι ανοικτό σε κάθε παρατήρηση για τη βελτίωση της λειτουργίας του. 
Έχουμε δηλώσει κατ’ επανάληψη ότι όποια συμβουλή υπάρξει από την πλευρά της συμπολίτευσης 
ή της αντιπολίτευσης θα είναι αποδεκτή, για να βελτιώσουμε τη λειτουργία μας και την απόδοσή 
μας. Αν λοιπόν κάποιος μου έλεγε ότι το 35ο θέμα είναι σημαντικό κι έπρεπε να προταχθεί, θα 
προτασσόταν.  

Άρα λοιπόν να ερμηνεύσουμε από την πρώτη συνεδρίαση προθέσεις κακόβουλες γιατί έτσι 
το βάλαμε, όχι κύριοι, αλλά είναι πολύ τραβηγμένο. 

Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη; 
Μέλη: Ναι. 



Λευκή ψήφο έδωσαν δώδεκα (12) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 
Ι.Κυρατλίδης, Μ. Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας, Α. Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, Σ.Ελευθεριάδου, 
Ν.Μπέκης, Π.Παπαδίνα, Α.Αποστολόπουλος, Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 16-9-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Την με αριθ. 78/2013 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Την υπ’ αριθ. 617/2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
4.- Την υπ’ αριθ. 119/2010 απόφαση της Δημαρχιακής Επιτροπής του πρώην Δ.Δοβρά. 
5.- Τον παραπάνω 1ο Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα Εργασιών του έργου «Αντικατάσταση 
αμιαντοσωλήνων δικτύου ύδρευσης Τ.Δ. Πατρίδας Δ.Δοβρά (Δ.Βέροιας)» που συντάχθηκε από την 
επιβλέπουσα Σοφία Θεοφυλακτίδου, ΤΕ Πολιτικό Μηχανικό ελέγχθηκε από τον Χρήστο Σέρμπο, 
ΠΕ Αγρονόμο Τοπογράφο Μηχανικό, Προϊστάμενο του Τμήματος Υδραυλικών και 
Εγγειοβελτιωτικών Έργων και θεωρήθηκε από τον Στέφανο Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο 
Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών.  
6.- Το ΠΚΝΤΜΕ του ανωτέρου έργου, όπως συντάχθηκε από την επιβλέπουσα Σοφία 
Θεοφυλακτίδου, ΤΕ Πολιτικό Μηχανικό ελέγχθηκε από τον Χρήστο Σέρμπο, ΠΕ Αγρονόμο 
Τοπογράφο Μηχανικό, Προϊστάμενο του Τμήματος Υδραυλικών και Εγγειοβελτιωτικών Έργων 
και θεωρήθηκε από τον Στέφανο Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών.  
7.- Ότι με τον 1ο Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα Εργασιών επέρχεται μείωση της αρχικής εξ ευρώ 
16.051,05 συμβατικής δαπάνης του έργου κατά 1.178,47€. 
8.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
9.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 96 
του Ν.3463/2006. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Εγκρίνει τη διάθεση απροβλέπτων δαπανών, όπως αυτές αναφέρονται στον 1ο 
Ανακεφαλαιωτικό πίνακα εργασιών του έργου «Αντικατάσταση αμιαντοσωλήνων δικτύου 
ύδρευσης Τ.Δ. Πατρίδας Δ.Δοβρά (Δ.Βέροιας)» που συντάχθηκε από την επιβλέπουσα Σοφία 
Θεοφυλακτίδου, ΤΕ Πολιτικό Μηχανικό ελέγχθηκε από τον Χρήστο Σέρμπο, ΠΕ Αγρονόμο 
Τοπογράφο Μηχανικό, Προϊστάμενο του Τμήματος Υδραυλικών και Εγγειοβελτιωτικών Έργων 
και θεωρήθηκε από τον Στέφανο Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών.  

Β) Εγκρίνει τον 1ο Ανακεφαλαιωτικό Πίνακα Εργασιών του «Αντικατάσταση 
αμιαντοσωλήνων δικτύου ύδρευσης Τ.Δ. Πατρίδας Δ.Δοβρά (Δ.Βέροιας)» που συντάχθηκε από την 
επιβλέπουσα Σοφία Θεοφυλακτίδου, ΤΕ Πολιτικό Μηχανικό ελέγχθηκε από τον Χρήστο Σέρμπο, 
ΠΕ Αγρονόμο Τοπογράφο Μηχανικό, Προϊστάμενο του Τμήματος Υδραυλικών και 
Εγγειοβελτιωτικών Έργων και θεωρήθηκε από τον Στέφανο Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο 
Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών, με τον οποίο πίνακα επέρχεται μείωση 
της αρχικής εξ ευρώ 16.051,05 συμβατικής δαπάνης του έργου κατά 1.178,47€. 

Γ) Εγκρίνει το Π.Κ.Ν.Τ.Μ.Ε. του έργου «Αντικατάσταση αμιαντοσωλήνων δικτύου 
ύδρευσης Τ.Δ. Πατρίδας Δ.Δοβρά (Δ.Βέροιας)» που συντάχθηκε από την επιβλέπουσα Σοφία 
Θεοφυλακτίδου, ΤΕ Πολιτικό Μηχανικό ελέγχθηκε από τον Χρήστο Σέρμπο, ΠΕ Αγρονόμο 
Τοπογράφο Μηχανικό, Προϊστάμενο του Τμήματος Υδραυλικών και Εγγειοβελτιωτικών Έργων 
και θεωρήθηκε από τον Στέφανο Βουτσιλά, ΠΕ Ηλεκτρολόγο Μηχανικό, Προϊστάμενο της Δ/νσης 
Τεχνικών Υπηρεσιών  

 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  409 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης  Ε. Μοτσιόπουλος  
Ν. Μωυσιάδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  27-10-2014 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
  
  
  

 
 
 
 
 


